459 Christ as Our Food and Enjoyment

基督做我們的糧食與享受

1. Matthew 馬太福音 15:21-39

2. 1 Samuel 撒母耳記上 16:7

But the LORD said to Samuel, "Do not look at his appearance or at his physical stature, because I have refused him. For the LORD does not see as man sees; for man looks at the outward appearance, but the LORD looks at the heart."

耶和華卻對撒母耳說:不要看他的外貌和他身材高大,我不揀選他。因為, 耶和華不像人看人:人是看外貌;耶和華是看內心。

耶和华却对撒母耳说:不要看他的外貌和他身材高大,我不拣选他。因为, 耶和华不像人看人:人是看外貌;耶和华是看内心。

3. John 約翰福音 8:6

This they said, testing Him, that they might have something of which to accuse Him. But Jesus stooped down and wrote on the ground with His finger, as though He did not hear.

他們說這話,乃試探耶穌,要得著告他的把柄。耶穌卻彎著腰,用指頭在地上畫字。

他们说这话,乃试探耶稣,要得着告他的把柄。耶稣却弯着腰,用指头在地上画字。

4. John 約翰福音 14:10-11

¹⁰ Do you not believe that I am in the Father, and the Father in Me? The words that I speak to you I do not speak on My own authority; but the Father who dwells in Me does the works. ¹¹ Believe Me that I am in the Father and the Father in Me, or else believe Me for the sake of the works themselves.

10 我在父裡面,父在我裡面,你不信麼?我對你們所說的話,不是憑著自己說的,乃是住在我裡面的父做他自己的事。11你們當信我,我在父裡面,父在我裡面;即或不信,也當因我所做的事信我。

10 我在父里面,父在我里面,你不信麽?我对你们所说的话,不是凭着自己说的,乃是住在我里面的父做他自己的事。¹¹你们当信我,我在父里面,父在我里面;即或不信,也当因我所做的事信我。

11/29/2020

5. James 雅各書 4:6

But He gives more grace. Therefore He says: "God resists the proud, But gives grace to the humble." 但他賜更多的恩典,所以經上說:神阻擋驕傲的人,賜恩給謙卑的人。但他赐更多的恩典,所以经上说:神阻挡骄傲的人,赐恩给谦卑的人。

6. Ephesians 以弗所書 5:26

that He might sanctify and cleanse her with the washing of water by the word, 要用水藉著話把教會洗淨,成為聖潔,

要用水藉着話把教会洗净,成为圣洁,

7. 1 Peter 彼得前書 1:22-23

²² Since you have purified your souls in obeying the truth through the Spirit in sincere love of the brethren, love one another fervently with a pure heart, ²³ having been born again, not of corruptible seed but incorruptible, through the word of God which lives and abides forever,

²²你們既因藉著靈順從真理,潔淨了自己的魂,以致愛弟兄沒有虛假,就當從清潔的心彼此切實相愛。²³你們蒙了重生,不是由於能壞的種子,乃是由於不能壞的種子,是藉著神活潑常存的話。

²²你们既因藉著灵顺从真理,洁净了自己的魂,以致爱弟兄没有虚假,就当从清洁的心彼此切实相爱。²³你们蒙了重生,不是由於能坏的种子,乃是由於不能坏的种子,是藉着神活泼常存的話。

11/29/2020